



Awards

(traduction française à la page 3-4)

Marking Scheme

Ultimate Platinum	96+
Platinum	93-95
Diamond	90-92
Emerald	85-89
Ruby	81-84

Overall Awards

NOVICE DIVISION:

1st through 5th placements

JUNIOR, INTERMEDIATE & SENIOR DIVISION:

1st through 5th placements in both full time (Elite) and part time (Competitive) categories.

MINI DIVISION:

1st through 3rd placements in both competitive (Elite) and part time (Competitive) categories.

**All competitors are eligible for overall awards. There is no minimum amount of entries a studio has to bring in order to receive an overall award. Independent entries are also eligible for overalls.*

Ballet Overalls

1st place awarded for Solos, Duet/Trios, Groups in Mini, Junior, Intermediate & Senior Division

** awarded at our ballet division locations only. At non ballet division locations, ballet entries are included in the overall awards in combination with all other dance disciplines.*

Musical Theatre Overalls

1st place awarded to the highest scoring musical theatre/song & dancer routine in the Mini, Junior, Intermediate & Senior Division

Production Category

The Production Number with the highest mark of the weekend will receive a trophy

**minimum 3 production numbers per weekend required in order to award production award*

Adjudicators Choice Awards

Multiple awards are given out at the discretion of the adjudicators, to acknowledge outstanding performances in such areas as choreography, costume, performance quality etc. Novice, Competitive and Elite entries are all eligible to receive awards from our adjudicators.





The ULTIMATE Studio Challenge

The top ten marks from each studio are averaged out of 100. The top 5 studios with the highest averages win a banner. The 1st place studio wins a banner and a 2 hour in-house master class with an esteemed guest instructor

* studio must have entered a minimum of 10 entries, and be bringing a minimum of 5 group routines to be eligible for this award

*at some locations The Ultimate Studio Challenge award will be given to studios bringing primarily Elite routines, as well as studios bringing primarily Competitive routines

* all awards subject to change and are dependent on the amount of entries received per weekend



Récompenses Globales

Marquage

Ultimate Platinum	96+
Platinum	93-95
Diamond	90-92
Emerald	85-89
Ruby	81-84

DIVISION NOVICE:

1ère à 5ème place

DIVISION JUNIOR, INTERMÉDIAIRE ET SENIOR :

Du 1er au 5e rang dans les catégories à temps plein (Elite) et à temps partiel (Compétitif).

DIVISION MINI:

Du 1er au 3e rang dans les catégories compétitives (Élite) et à temps partiel (compétitives)

*Tous les participants sont éligibles pour les récompenses globales. Il n'y a pas de nombre minimum d'entrées qu'un studio doit apporter afin de recevoir un prix global. Les entrées indépendantes sont également éligibles pour les prix globaux.

SALOPETTE DE THÉÂTRE MUSICAL

MINI DIVISION - 1ère place décernée à la routine de théâtre musical / chanson et danse la mieux notée, âge 4-7

DIVISION JUNIOR - 1ère place décernée à la routine de théâtre musical / chanson et danse la mieux notée, âge 8-10

DIVISION INTERMÉDIAIRE - 1ère place décernée à la routine de théâtre musical / chanson et danse la mieux notée, 11-13 ans

DIVISION SENIOR - 1ère place décernée à la routine de théâtre musical / chanson et danse la mieux notée, 14-18 ans





CATÉGORIE DE FABRICATION

Le numéro de production avec la meilleure note du week-end recevra un trophée

*Un minimum de 3 numéros de production par week-end est requis pour l'attribution du prix de production.

PRIX DU CHOIX DES ARBITRES

Plusieurs récompenses sont décernées à la discrétion des arbitres, pour reconnaître des performances exceptionnelles dans des domaines tels que la chorégraphie, le costume, la qualité de la performance, etc. Les entrées novices, compétitives et élites sont toutes éligibles pour recevoir des prix de nos arbitres.

Le Challenge Studio ULTIMATE

La moyenne des dix meilleures notes de chaque studio est calculée sur 100. Les cinq studios ayant obtenu les meilleures moyennes gagnent une bannière. Le studio qui remporte la première place gagne une bannière et un cours de maître de deux heures avec un instructeur invité de renom.

* le studio doit avoir soumis un minimum de 10 entrées pour être éligible à ce prix

*tous les prix sont sujets à changement et dépendent du nombre d'inscriptions reçues par week-end

